
SUOMEN AFGAANIT -
FINLANDS AFGHANER RY POIMINTOJA PÖYTÄKIRJASTA

HALLITUKSEN KOKOUS 10/2024
Aika: Ti 22.10.2024 klo 18:00
Paikka: Teams
Läsnä:
Markku Koivistoinen, Puheenjohtaja
Jasmin Rainoma, Varapuheenjohtaja
Outi Tukkila
Sanna Arppe
Miika Rantamölö
Maarit Juvankoski
Annika Veijalainen, varajäsen
Eija Pahtakari, varajäsen
Poissa:
Salla Suokas, ilmoittanut esteen

1. Kokouksen avaus, laillisuus, päätösvaltaisuus
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18:00. Todettiin kokous lailliseksi ja
päätösvaltaiseksi.

2. Kokouksen sihteerin valinta
Valittiin kokouksen sihteeriksi Jasmin Rainoma.

3. Työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin työjärjestys.

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen
Hyväksyttiin edellisen kokouksen 9/2024 pöytäkirja.

5. Kokousten välillä päätetyt asiat
7.10.2024 messengerissä hyväksytty jalostustoimikunnan ehdotus arpoa omalla
nimellään PEVISA-kyselyyn vastanneiden jäsenten kesken 1/1 sivumainos
Afgaani-lehteen.
8.10.2024 sähköpostilla päätetty, että Jasmin Rainoma ja Annika Veijalainen hoitavat
ja sopivat keskenään muutoksista koskien ensi vuoden ratakokeisiin afgaaneille
anottavia 39s erikoislähtöjä.

6. Lemmikkimessut & Koiramessut
Käytiin läpi Tampereen lemmikkimessujen koonti. Todettiin messujen onnistuneen
hienosti. Rodusta oli kattavasti erilaisia yksilöjä esillä ja harrastusmahdollisuuksia
tuotiin monipuolisesti esille. Messujen videokoosteesta kiteytyi viikonlopun iloiset
tunnelmat. Todettiin, että viikonloppu kohotti yhteishenkeä paikanpäällä ja videon
välityksellä laajemminkin.



Päätettiin varata 85 euron messuosasto Lemmikki Helsinki 12-13.4.2025 -messuille.
Markku Koivistoinen vastaa järjestelyistä.

Käytiin läpi tulevien Koiramessujen rotutorin suunnitelmia. Hyväksyttiin työryhmän
ehdotus 400 euron lisäbudjetista suunnitelmien toteuttamiseksi.

7. Toimintasuunnitelma & talousarvio vuodelle 2025
Täydennettiin ja käytiin läpi luonnokset toimintasuunnitelmasta ja talousarviosta
vuodelle 2025. Hyväksyttiin ne esitettäväksi syyskokoukselle. (Liitteet 1-2)

8. Kennelliitto
Laadittiin Minna Helkavaaralle 24.11.2024 järjestettävään Kennelliiton valtuuston
syyskokoukseen keskustelujen tueksi perustelut miksi SA-FA:n tulisi säilyttää
rotujärjestöstatus. Sanna Arppe kirjoittaa kommentit puhtaaksi ja toimittaa ne
Minnalle. (Liite 3)

9. Jäsenasiat
Todettiin, että uusia jäsenanomuksia tai eroilmoituksia ei ole saapunut.

10. Jäsenen yhteydenotto, Markku Koivistoinen poistui kokouksesta klo 20:50
Käsiteltiin jäseneltä tullut yhteydenotto. (Liite 3)
Todettiin, että hallitus on aikaisemmin sopinut, että hallituksen sisäisiä asioita ei
keskustella kokouksen ulkopuolella. Muistutettiin jälleen hyvän hallintotavan
huomioimisesta osana hallitustyöskentelyä. Varsinaisiin toimenpiteisiin hallituksella ei
yhdistyslain mukaan ole valtuuksia ryhtyä. Asia on tarkistettu juristilta. Merkitään
tiedoksi, että yhteydenotossa mainittuja liitteitä ei ole toimitettu hallitukselle
nähtäväksi.
Markku Koivistoinen palasi kokoukseen klo 21:39

11. Taloustilanne
Liitteenä syyskuun tase ja tuloslaskelma sekä laskut. Todettiin taloudellisen tilanteen
olevan hyvä sekä hyväksyttiin laskut. (Liitteet 4a-4c)

12. Toimikuntien asiat
Jalostustoimikunta
Liitteenä jalostustoimikunnan kokouksen 4/2024 pöytäkirja. (Liite 5)
PEVISA-kysely ja infokirje on lähdössä kaikille SA-FA:n jäsenille sekä niille
kasvattajille, joiden sähköpostiosoite on yhdistyksen tiedossa.

JTO- työryhmä
Ei asioita.

Ihanneluonneprofiili- työryhmä
Liitteenä ote Kennelliiton käyttäytymisen jalostustyöryhmän kokouksen 5/2024
pöytäkirjasta. Pöytäkirjassa on kirjattuna muutamia kommentteja sekä
käyttäytymisen ihanneprofiilin hyväksymisen ehtona olevia muutoksia. Palautetaan
asia työryhmän käsiteltäväksi. (Liite 6)



Luonnetestin luonteen ihanneprofiili on valmistunut ja se on käsiteltävänä
Kennelliitossa.

Ulkomuototuomaritoimikunta
Rodun erikoiskoulutukset ja arvostelukokeet on sovittu kahdeksi vuodeksi eteenpäin
siten, että erikoiskoulutukset järjestetään keväällä ja arvostelukokeet omana
tilaisuutena syksyllä, yhdistetyn tilaisuuden sijaan, koulutuksen parantamiseksi.
Tilaisuudet järjestetään Kennelliiton koulutustiloissa Espoossa seuraavanlaisesti:

23.4.2025 Erikoiskoulutus
17.9.2025 Arvostelukoe
22.4.2026 Erikoiskoulutus
23.9.2026 Arvostelukoe

Juoksutoimikunta
Keskusteltiin ensi vuoden ratakokeisiin afgaaneille anottavien 39s erikoislähtöjen
tilanteesta. Annika Veijalainen ja Jasmin Rainoma jatkavat yhdessä asian hoitamista.
.
SA-FA:n maastomestaruus ja veteraanimaastomestaruus järjestetään Keski-Suomen
Vinttikoirakerhon maastokokeen yhteydessä 7.6.2025 ja ratamestaruus sekä
veteraaniratamestaruus Pirkanmaan Vinttikoirakerhon ratakokeen yhteydessä
24.8.2025.

Näyttelytoimikunta
Kennelliitto järjestää marraskuussa infotilaisuuden rotujärjestöille, joiden
erikoisnäyttely järjestetään WDS-2025 yhteydessä. Kennelliitto on kertonut
käyttävänsä SA-FA:n tuomariesittelyjä esimerkkinä tilaisuudessa. Jasmin Rainoma ja
Laura Partanen osallistuvat infotilaisuuteen.

Varainhankinta
Ei asioita.

Lehtitoimikunta
Afgaani-lehden tekoon käytetty tietokone on uusimisen tarpeessa. Todettiin, että
lehden tekoa halutaan jatkaa siinä muodossa, kun se nyt on. Päätettiin, että
lehtitoimikunta voi hankkia uuden tietokoneen, jonka kustannusarvio on noin 2000
euroa.

Internet-toimikunta
Nimettiin toimikuntaan uusi jäsen, Nea Voutilainen.

Sääntötyöryhmä
Ei asioita

13. SVKL
Liittohallituksen uusin pöytäkirja 10/2024 drivessa. Merkitään tiedoksi.



14. Muut asiat
Jäsen on esittänyt toiveen saada syyskokouksen kohdan 5 materiaalit etukäteen
nähtäväksi. Todettiin, että SA-FA:n käytännön mukaista ei ole näitä materiaaleja
julkaista etukäteen. Kokousmateriaalit lähetetään etäosallistujille kokouslinkin ja
äänestysohjeiden yhteydessä, sekä paikan päällä osallistujille ne jaetaan ennen
kokouksen aloitusta. Hallitus toivoo runsasta ja aktiivista osanottoa kokoukseen,
jossa materiaalit käydään tarkemmin läpi.

15. Seuraava kokous
10.12.2024 klo 18 (Teams)

16. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 22.08.


